
ER MOET GEEN VUURWERKVERBOD KOMEN 
- Het Nederlands vuurwerk is veilig en wordt door de overheid dan ook uitvoerig hierop getest.  
- Vele miljoenen Nederlanders willen deze traditie dan ook in stand houden.  
- De illegale handel zal alleen nog maar meer worden en dit zal  veel meer vernielingen, overlast, en 
(zware) verwondingen veroorzaken. 
- Afgelopen jaren zijn al veel producten uit het assortiment verdwenen zoals romeinse kaarsen, baby 
pijltjes, single shots, vuurpijlen en al het knal vuurwerk. (de risico producten)  
- Alleen siervuurwerk is nog toegestaan en deze producten veroorzaken niet de overlast, vernielingen 
en de zware verwondingen. 
 
MAAR WAAR STOOR IK ME HET MEESTE AAN: 
In de media verschijnen telkens de berichten over de vernielingen veroorzaakt door 
vuurwerkbommen en ook spreken de tegenstanders van vuurwerk over "het moet maar eens 
afgelopen zijn met die zware knallen en het begint al in november" 
De huisdieren liggen stijf van angst onder de bank, Foto's en berichten over zware verwoningen van 
afgerukte vingers en handen, hulpverleners die bekogeld worden met zwaar vuurwerk. 
Al deze berichten hebben niets te maken met het Nederlands vuurwerk want de producten dat dit 
veroorzaken mogen helemaal niet verkocht worden in Nederland.  
Al deze media berichten zorgen er voor dat er een totaal verkeerd beeld ontstaat. 
 
HET CREEREN VAN EEN VALS DRAAGVLAK: 
De politieke partijen en tegenstanders van het vuurwerk creeren een vals draagvlak onder de 
Nederlandse bevolking door telkens te zeggen " een vuurwerkshow in de gemeente is veel beter en 
mooier en een goed alternatief" 
Veel Nederlanders die vinden dat oud en nieuw wel met vuurwerk gevierd dient te worden spreekt 
dit alternatief dan ook aan en zien het al helemaal voor zich met aan het eind van het jaar een 
prachtige vuurwerkshow in hun gemeente. (ze kennen deze shows van bv Sydney of Londen). Ja bij 
oud en nieuw hoort vuurwerk bij dan maar in die mooie show in onze gemeente.  
 
ER KOMEN HELEMAAL GEEN SHOWS IN ELKE GEMEENTE VAN NEDERLAND. 
Klinkt natuurlijk heel mooi een geweldige show in de gemeente maar die gaat er helemaal niet 
komen en wel hierom niet. 
Een show moet door speciaal opgeleide specialisten ontbrand worden en er zijn maar een handje vol 
bedrijven die hier een vergunning voor hebben, dus voor een paar grote gemeenten zal er een sh ow 
komen en de rest van Nederland kan met sterretjes en knalerwten gezellig om middernacht buiten 
staan. 
De organisatie van een vuurwerkshow in een gemeente is erg lastig met al de vergunningen en 
veiligheidsafstanden. 
Dus ook gezellig met zijn alle naar het dorpsplein genieten van een vuurwerkshow gaat ook niet 
gebeuren. 
Ik woon in een gemeente met totaal 26000 inwoners en als er een vergunning moet worden 
aangevraagd moet men toch wel van een veilig aantal bezoekers uitgaan bv 50%, dus 13000 
personen. Dit kan helemaal niet in het park of het  dorpsplein. Dus dan maar uitwijken naar het 
buitengebied.  
Er moet dus dan ergens in het buitengebied een plek gezocht worden waar al deze mensen om 
middernacht naar toe moeten. Het wordt dan eigenlijk meer een festival waar parkeergelegenheid 
gemaakt dient te worden., ehbo posten, beveiliging enz. dit wordt wel een dure vuurwerkshow en 
wie gaat dat allemaal betalen. (een kleine schatting van ongeveer € 100.000) en dan hebben we het 
nog niet over het risico dat het een chaos kan gaan worden met al deze mensen om middernacht 
richting de vuurwerkshow. Dus er komen helemaal geen shows en elke gemeente. 
 
 



WAT GEBEURD ER MET DE VUURWERKBEDRIJVEN. 
De Nederlandse vuurwerkbedrijven hebben afgelopen 2 jaar met het tijdelijk vuurwerk verbod hun 
financiele reserves er door heen gedraaid en hopen dan ook dat ze dit jaar weer uit de rode cijfers 
kunnen komen. 
Het zou dan ook wel heel erg zijn om deze bedrijven eerst 2 jaar dood te laten bloeden om 
vervolgens daarna een permanent vuurwerkverbod in te gaan stellen. 
Ik spreek nog steeds mensen die denken dat de branche zo ruimhartig is vergoed voor het 
doorvoeren van 2 keer een tijdelijk vuurwerkverbod. dat ruimhartig kan je er wel afhalen met de 
vergoeding kunnen niet eens de kosten betaald worden. 
Er is veel werk verricht door de tegenstanders van het vuurwerk door een wetsvoorstel in te gaan 
dienen. Maar wat ik niet begrijp is dat er door deze partijen helemaal geen plan is gemaakt hoe het 
afgehandeld zou gaan worden met deze ondernemers. 
Nee belangrijk is dit wetsvoorstel er door heen zien te krijgen en met die ondernemers zien we het 
dan nog wel. 
Och ja jammer dat deze ondernemers hun bedrijven kunnen sluiten. Die kunnen we dan altijd nog 
wel met wat centen compenseren als het maar niet te veel kost. 
 
Met vriendelijke groet, 
Jo de Laat 
Haokan Vuurwerk 


